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1  "Μέσα από τις κρισεις το νοσοκομειο Συρου
ισχυροποιηθηκε

Πηγή: ΚΟΙΝΗ ΓΝΩΜΗ ΤΩΝ
ΚΥΚΛΑΔΩΝ

Σελ.: 10-11 Ημερομηνία
έκδοσης:

29-05-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

1877.89
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Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Απολογισμοί του πρώην διοικητή του Βαρδάκειου και Πρώκ

“Μέσα από τις κρίσεις, το Νοσα
Υποστήριξε πως οι κινητοποιήσεις έφεραν αποτέλεσμα σε ορισμένα προβλήματα, όταν οι παρεμβάσεις σε κεντρικό επίπεδο, έπεφταν στο κενό
Ενδυναμωμένο σε 
επίπεδο ανθρώπινου 
δυναμικού, αλλά και 
ιατροτεχνολογικού 
εξοπλισμού βγήκε το 
Γενικό Νοσοκομείο 
Σύρου, μέσα από tis 
Kpiosis των τελευταίων 
ετών και συγκεκριμένα 
μέσα από την πρωτό
γνωρη κατάσταση που 
διαμόρφωσε η παν
δημία του κορωνοϊού, 
σύμφωνα με τον απο
λογισμό Tns θητείες 
του, που πραγματοποί
ησε ο πρώην διοικητή5 
του Βαρδάκειου και 
Πρώιου, MixciXns 
ZouXoucpos, μιλώντα$ 
στην "Κοινή Γνώμη".

A^“xovias ολοκληρώσει
1“ την ενημέρωσή του 

npos τον νέο διοικητή, 
Νικόλαο Ρούσα, στο πλαίσιο ms 
παράδοσηε - παραλαβήε των 
καθηκόντων ms παλαιds και 
νέαε διοίκησηε, αμέσου μετά 
το “κλείσιμο" Tns θητείαε του, 
ο κ. Ζουλουφόε προβαίνει σε 
απαντήσει εφ' όληε ms ύληε 
για την τριετία που υπηρέτησε 
στη θέση του διοικητή του Νο
σοκομείου Σύρου.

Αρχικά, τόνισε ncos για τη 
συνέχιση ή μη ms παραμονή5 
του στη συγκεκριμένη θέση με
τά τη συμπλήρωση ms θητείαε 
του, δεν είχε καμία ενημέρωση 
από την ηγεσία του Υπουργείου 
Υγείαε και cos εκ τούτου, για 
προσωπικούε λόγουε δήλωσε 
παραίτηση.

Παράλληλα, μίλησε ξεκάθαρα 
για τη φημολογία που ήθελε τον 
ίδιο να έχει πέσει σε δυσμένεια 
σε κεντρικό επίπεδο, επειδή δεν 
εμπόδισε tis κινητοποιήσει των 
εργαζομένων, δηλώνονταε ncos 
πέραν του ότι αποτελεί δημοκρα
τικό δικαίωμα του καθενόε να 
διεκδικεί μέσα σε σωστό πλαίσιο, 
αυτέε οι διαμαρτυρίεε ήταν που 
σε ορισμένεε περιπτώσειε έφε
ραν αποτέλεσμα και προκηρύξει 
θέσεων ιατρών.

Ταυτόχρονα, κατέθεσε την 
οπτική του σχετικά με tis αναφο- 
p0s του Συλλόγου Εργαζομένων 
για κίνδυνο υποβάθμιση5 ms λει- 
Toupyias του Νοσοκομείου σε 
Κέντρο Υγείαε προ μηνών, ενώ 
παρείχε στοιχεία για tis προσλή-

ψειε που έγιναν τα τρία τελευταία 
χρόνια, αυξάνονταε τον αριθμό 
των εργαζομένων σε αυτό, κατά 
50 άτομα. Σε συνάρτηση με tis 
διαμαρτυριώ των εργαζομένων 
για την υποστελέχωση, έδωσε 
απαντήσει για το σκεπτικό 
ανάπτυξηε νέων Τμημάτων στο 
Βαρδάκειο, ενώ έκανε αποτίμηση 
ms διαχείριση5 την περίοδο ms 
πανδημίαε.

0 Μιχάλη5 Ζουλουφ05, cos Συ- 
piavos διοικητήε των τελευταίων 
ετών στο Νοσοκομείο, μίλησε 
και για το στάδιο που βρίσκεται 
σήμερα η προσπάθεια ανέγερσηε 
ενόε νέου κτηρίου με φόντο tis 
συνεχώε αυξανόμενε5 ανάγκεε 
του Βαρδάκειου και Πρώιου ενώ 
τέλοε, έδωσε απαντήσει και για 
το τι θα σημάνει ουσιαστικά η 
πρόσληψη ιατρού ογκολόγου για 
πρώτη φορά στο Νοσοκομείο, π 
οποία έγινε λίγο πριντοτέλοετηε 
θητείαε του.

• Κλείσατε τον κύκλο σας στη 
διοίκηση του Νοσοκομείου 
Σύρου υποβάλλοντας πα
ραίτηση, μετά από τη συ
μπλήρωση - χρονικά - της 
θητείας σας, στην οποία εί
χατε να διαχειριστείτε πρω
τόγνωρες καταστάσεις όπως 
η πανδημία. Ποιοι είναι οι 
λόγοι που σας οδήγησαν σε 
αυτή την απόφαση;
“Μετά το τέλοε ms συμβατικήε 

περιόδου στη θέση του κοινού 
διοικητή των Νοσοκομείων Σύ
ρου και Νάξου και σε εκκρεμό
τητα μεγάλων ζητημάτων για το 
«Βαρδάκειο και Πρώιο» - oncos η 
σύσταση και λειτουργία ms Ογκο- 
λογική$ κλινικήε μονάδαε, οι δι- 
αδικασίεε των παγίων αιτημάτων 
του Νοσοκομείου και προφανώε 
λόγω Tns διπλήε εκλογική5 δια
δικασία που θα ακολουθούσε - 
αλλά και με βάση το γεγονόε ncos 
δεν υπήρχε κάποια ενημέρωση 
σε σχέση με την οποιαδήποτε 
παραμονή - παράταση στη θέ
ση Tns διοίκησηε, οδηγήθηκα 
για προσωπικούε λόγουε στην 
υποβολή ms napaimons από 
τη θέση.”.

• Τι απαντάτε στη φημολο
γία που ήθελε το Υπουργείο 
Υγείας να έχει δυσαρεστη- 
θεί μαζί σας καθώς δεν 
μπορέσατε να αποτρέψετε 
τις επαναλαμβανόμενες κι
νητοποιήσεις που έκαναν οι 
εργαζόμενοι για τα προβλή

ματα της υποστελέχωσης
του Νοσοκομείου Σύρου;
“Γνωρίζετε αρκετά καλά ότι 

φημίζομαι για τη δημοκρατικό- 
τπτά μου. Στην Ελλάδα έχουμε 
δημοκρατία. Επιτρέπεται στον 
οποιονδήποτε να διαμαρτύ
ρεται κόσμια και κατά το νόμο 
ορθά, για την όποια διεκδίκησή 
του. Είμαι ο τελευταίοε που θα 
εμπόδιζα ή θα έλεγα ψέματα στον 
οποιονδήποτε φορέα ή πολίτη 
ή εμπλεκόμενο στη λειτουργία 
του Νοσοκομείου για να τον ή 
tous αποτρέψω να βγουν στον 
δρόμο διαμαρτυρόμενοι, πολλέε 
φορέε και για δίκαια αιτήματα. Qs 
διοικητήε του Νοσοκομείου επί 3 
χρόνια και λίγουε μήνεε, πάντα 
ακολουθούσα τον διάλογο cos 
μέση οδό αλλά και cos ύστατη 
προσπάθεια εξεύρεσηε λύσε
ων, ποτέ όμωε δεν απείλησα και 
ποτέ δεν θα έφτανα στα άκρα, 
προσπαθώνταε να αποτρέψω τη 
δημόσια εκδήλωση αντιρρήσεων 
ή διεκδικήσεων από το προσωπι
κό του Νοσοκομείου. 0 τ. Υπουρ- 
Y0S, κ. Πλεύρηε σε συνάντηση 
με tous φορείε Tns Σύρου στην 
1 η Ιουνίου του 2022, είχε πει 
ncos κανέναν δεν θα αποτρέ
ψουμε να μη βγει στο δρόμο να 
διεκδικήσει. Είναι δημοκρατικό 
δικαίωμα λοιπόν, του οποιουδή- 
ποτε να διαμαρτύρεται. Από εκεί 
και μετά, κοιτάζει ο καθέναε tis 
ευθύνεε του. Και φυσικά κι εγώ 
tis δικέε μου για το διάστημα και 
tis πράξειε που μου αναλογούν 
και κατά το οποίο ωθήθηκε ο

κόσμοε στιs κινητοποιήσει. 
Πολλέε φορέε οι διεκδικήσει 
αυτέε, έφεραν αποτέλεσμα, όσο 
οι προσπάθειεε του πολιτικού 
κόσμου και Tns διοίκησηε δεν 
έφερναν, θυμίζω την προκήρυξη 
θέσηε ιατρού καρδιολόγου και 
ms διευθύντριαε παθολογίαε - 
ογκολογίαε. Δεν θα υπήρχαν, 
αν δεν υπήρχαν οι αντιδράσειε 
του κόσμου. Κατά τη γνώμη μου, 
πρέπει να είμαστε μετρημένοι στο 
ncos δικαιολογούμε ή ρίχνουμε 
ευθύνεε. Η δημοκρατικότητατου 
καθενόε pas είναι διαχρονικά 
εμφανήε. θέλω να πιστεύω ότι 
υπάρχουν εχέγγυα δημοκρατι- 
κότητάε μου.”.

• Ο Σύλλογος Εργαζομένων 
σε ανακοίνωσή του είχε 
υποστηρίξει ότι “σας αντι
καθιστούν” αντί να προβεί 
το Υπουργείο Υγείας σε 
προσλήψεις. Πώς σχολιά
ζετε αυτή την τοποθέτηση; 
“Acpsvos, tous ευχαριστώ 

γι’αυτή τη δήλωση γιατί στο 
περιεχόμενο ms ανακοίνωσή5 
tous υπήρχαν δύο Θετικέ5 ανα- 
φορέε στο πρόσωπό μου. Αφε
τέρου, υπενθυμίζω ncos έχουν 
προγραμματιστεί προκηρύξει 
ενδυνάμωσηε του Νοσοκομείου 
Σύρου, οι οποίεε θα καθυστε
ρήσουν προφανώε λόγω των 
εκλογών. Είναι προφανέε ncos 
έναε διοικητήε onoios κι αν εί
ναι auras, δεν θα λύσει χρόνια 
και λιμνάζοντα προβλήματα στο 
οποιοδήποτε Νοσοκομείο ή στον

οποιονδήποτε φορέα. Ποτέ δεν 
υποστήριξα cos πρώτο ή cos μο
ναδικό θέμα του Νοσοκομείου 
Σύρου, την υποστελέχωσή του.”.

• Σε κατά καιρούς δημόσιες 
δηλώσεις σας, είχατε υπο
στηρίξει πως το «Βαρδάκειο 
και Πρώιο» σήμερα είναι 
περισσότερο στελεχωμένο 
από ποτέ. Πώς το τεκμηριώ
νετε αυτό με στοιχεία; 
“Παρέλαβα το Νοσοκομείο

otis 21 Ιανουάριου του 2020 
με 263 εργαζομένουε (με κά
θε είδουε σύμβαση και με κάθε 
είδου5 ειδικότητα) και το πα
ρέδωσα otis 12 Απριλίου του 
2023 με 315 εργαζομένουε. 
Μιλάμε για 50 άτομα περισσό
τερα. Αυτό το βλέπω θετικό, 
θετικά βλέπω και το γεγονόε 
ncos προβλήματα που υπήρχαν 
στη στελέχωση συγκεκριμένων 
Τμημάτων επιλύθηκαν και δεν 
έχουν ακουστεί διαμαρτυρίεε cos 
npos αυτά. Αντιλαμβάνομαι ότι τα 
παράπονα προκύπτουν από τη 
μη στελέχωση Τμημάτων iocos 
νοσηλευτών, iocos διοικητικών 
και ιατρικών. Αλλά ό,τι μπορού
σε να γίνει, έγινε. Μακάρι κάθε 
διοίκηση να προσθέτει στο τέλοε 
Tns “ημέρα5”, 50 άτομα.Έγιναν 
περισσότερε5 από 70 προσλή- 
ψειε επικουρικού προσωπικού, 
κάποιοι από tous onoious μο
νιμοποιήθηκαν και προφανώε 
ορισμένοι έφυγαν γιατί βρήκαν 
αλλού δουλειά καλύτερα.Έγιναν 
και πάνω από 20 μονιμοποιήσει 
ιατρών. Στην τριετία ms θητεί- 
as που εργάστηκα, θεωρώ ncos 
έγινε ένα πολύ θετικό έργο στο 
Νοσοκομείο Σύρου, το οποίο για 
πολλούε λόγουε δεν έχει επικοι- 
νωνηθεί σωστά. Αναλαμβάνω 
την ευθύνη που μου αναλογεί, 
opcos τα στοιχεία είναι συγκε
κριμένα.”.

• Ωστόσο η ανάπτυξη του Νο
σοκομείου Σύρου και το πε
ραιτέρω άνοιγμα Τμημάτων, 
διόγκωνε το πρόβλημα που 
παρατηρούσε ο Σύλλογος 
Εργαζομένων. Έχει ρεαλι
στική βάση αυτός ο ισχυρι
σμός τους;
Έχει ρεαλιστική βάση. Η λο

γική μου είναι συγκεκριμένη. 
Προχωράμε μπροστά και δημι
ουργικά, xcopis να περιμένει tis 
κατάλληλε5 συνθήκε5, γιατί στο 
ελληνικό δημόσιο δεν μπορείε 
να περιμένειε tis τέλειεε συνθή-

kss. Εκμεταλλεύεσαι ευκαιριώ, 
χρηματοδοτικά “εργαλεία” για να 
προχωρήσει μπροστά το Νοσο
κομείο ή τον φορέα που διοικείε 
και προεδρεύει για το καλό του 
τόπου και των νησιωτών. Από 
εκεί και πέρα κάτι που δουλεύει, 
κάτι που κρίνεται και αξιολογείται 
θετικά, θα έρθουν σε δεύτερο 
χρόνο οι επόμενεε διοικήσει 
να το ενδυναμώσουν και να το 
βελτιώσουν. Δεν μπορείε να 
κρατήσει πίσω έναν φορέα 
στην ανάπτυξή του, επειδή δεν 
υπάρχουν τέλειεε συνθήκεε.”.

• Κινδύνευσε το Νοσοκομείο 
να έχει λειτουργία Κέντρου 
Υγείας στη θητεία σας; Ο 
Σύλλογος Εργαζομένων 
είχε επισημάνει αυτό το 
σενάριο με φόντο τη μη 
ύπαρξη προσωπικού στην 
αιμοδοσία.
Tlpocpavcos και αναφέρθηκαν 

στο “ιστορικό” τετραήμερο που 
υπήρξε λόγω ζητημάτων στο 
Νοσοκομείο, κατά το οποίο οι 
δύο εναπομείναντεε - τότε - μι
κροβιολόγοι του Νοσοκομείου 
Σύρου, ασθένησαν και δεν μπό
ρεσε να βρεθεί καμία λύση είτε 
από εμένα, είτε από τη 2η ΥΠΕ, 
είτε από το Υπουργείο Υγείαε cos 
npos τη μεταφορά - μετακίνηση 
δύο ιατρών βιοπαθολόγων από 
άλλο Νοσοκομείο ms xcopas. Γι 
αυτέε tis τέσσερα ημέρεε, ανα
γκαστήκαμε να περιορίσουμε τη 
λειτουργία των εργαστηριακών 
τμημάτων, μεταξύ των οποίων 
και ms Αιμοδοσίαε. Αυτό είχε 
cos αποτέλεσμα να προκύψει 
μία αδυναμία του Νοσοκομείου 
amxs ns τέσσεριε ημέρεε, να 
δεχθεί περιστατικά που ήθελαν 
την υποστήριξη ms Αιμοδοσίαε. 
Κατά τη γνώμη του Συλλόγου Ερ
γαζομένων, εκείνεε tis ημέρεε 
το Νοσοκομείο, δούλεψε σαν 
Κέντρο Υγείαε. Αυτό παραφρά- 
στηκε με tis δημόσιεε τοποθετή
σει tous cos κινδυνολογία για 
τη λειτουργία του Νοσοκομείου 
cos Κέντρο Υγείαε και έμεινε 
έτσι δυστυχείς στη συνείδηση 
του κόσμου. Π ι στέψτε με ότι με 
όλεε μου tis δυνάμει και με τη 
διοικητική ικανότητα που είχα, 
ακριβώ5 αυτό προσπαθούσα 
να αποφύγω. Όχι μόνο την πα
ραμονή συνθημάτων στη συνεί
δηση του κόσμου, όσο και την 
αποφυγή τέτοιων φαινομένων, 
τέτοιων προβλημάτων που είναι 
καθημερινά στα Νοσοκομεία και
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du, Μιχάλη Ζουλουφού για τη θητεία και τα πεπραγμένα του

κομείο Σύρου ισχυροποιήθηκε”
συμβαίνουν πανιού. Και σε άλλα 
Νοσοκομεία έχουν συμβείταυτό- 
χρονεε ασθένειεε ιατρών. Είναι 
ζωνιανοί οργανισμοί. Η υποβάθ- 
μιση όμωε δεν προκύπτει.”.

• Πώς αξιολογείτε σήμερα τη 
διαχείριση τns λειτουργίας 
του Νοσοκομείου Σύρου 
αναφορικά με την πανδη
μία; Ο κορωνοϊός “έσκασε” 
στα χέρια σας σχεδόν ταυτό
χρονα με την ανάληψη των 
καθηκόντων σας...
'Όνιωε, όλοι σε όλα ία Νο

σοκομεία κι όχι μόνο εμείs, 
κληθήκαμε να διαχειριστούμε 
μία πρωτόγνωρη κατάσταση σε 
επίπεδο δεκαετιών. Χρειάστηκε 
να υπάρξουν επείγουσεε απο- 
φάσειε που εφαρμόστηκαν για 
πρώτπ φορά στο ΕΣΥ και κατ’ 
επέκταση στο Νοσοκομείο ms 
Σύρου. Στο τέλοε aums ms δια- 
δρομήε, θέλω να πω ότι λάβαμε 
βοήθεια από το Υπουργείο Υγεί- 
as, από τη 2η ΥΠΕ, από φορείε 
ms Σύρου, από την Περιφέρεια Ν. 
Αιγαίου, από την Ιερά Μητρόπολη 
Σύρου, τπν Καθολική Επισκοπή 
Σύρου, rous ιδιώτεε συνεργάτεε 
pas, rous 6copm0s pas και από 
τον κόσμο. Αυτή π βοήθεια ήταν 
για να ενδυναμώσουμε το Νο
σοκομείο ms Σύρου. Πέραν ms 
γενικήε Kpions η οποία κράτησε 
τρία χρόνια και ακόμη κρατά, το 
Νοσοκομείο βγαίνει πιο δυνατό 
σε υλικοτεχνικό εξοπλισμό, σε 
ανθρώπινο δυναμικό. Έγιναν 
προσλήφειε, αναπτύχθηκαν Τμή
ματα και ήρθε νέοε εξοπλισμόε, 
υπήρξαν νέεε υππρεσίεε από το 
Νοσοκομείο Σύρου, χάρπ στην 
κρίση ms nav6npias. Προφανακ, 
υπήρξαν και προβλήματα, αντι- 
δράσειε και συγκρούσεΐ5, αλλά 
μία διοίκηση πρέπει να αντιδρά 
όπου υπάρχουν νέεε απαιτήσει, 
θυμίζω τον Αύγουστο του 2021 
που σε μία νύχτα ανατέθηκαν 
30 κλίνεε Covid στο Νοσοκο
μείο Σύρου.Έγιναν με ειλικρίνεια 
προσπάθειεε για το καλό των 
νησιωτών των Κυκλάδων και ms 
Σύρου. Βεβαίου και λόγω του 
επείγοντοε χαρακτήρα ms παν
δημία, έγιναν λάθη στον σχε
δίασμά και στην αντιμετώπιση. 
Αυτά όμωε, άμεσα διορθώθηκαν 
και άμεσα προσαρμοστήκαμε στη 
λειτουργία. Λέω ξανά, ncos ήταν 
μία κατάσταση πρωτόγνωρη για 
0λθυ5.”.

• Στη θητεία σας προσλήφθη- 
κε για πρώτη φορά ογκολό- 
γος. Τι σημαίνει αυτό για

το Βαρδάκειο από εδώ και 
πέρα;
“Δυστυχώε για εμένα, δεν 

μπόρεσα να χαρώ αυτή την 
πρόσληψη ms κ. Γκέκα που 
προσελήφθη στο Νοσοκομείο 
Σύρου, στιε apx0s του 2023. 
Evros δεκαπέντε ημερών λει
τούργησε το εξωτερικό ιατρείο 
ms ώστε να έχουν οι ογκολογικοί 
ασθενείε ms Σύρου και των Κυ
κλάδων, έναν ιατρό στη Σύρο που 
θα βοηθά στην παρακολούθησή 
rous. Αυτό είναι ένα πρώτο ση
μαντικό βήμα. Το επόμενο αφορά 
στην οργάνωση για τη σύσταση 
και λειτουργία ms Ογκολογία 
pov06as στο Βαρδάκειο για να 
γίνονται κάποιεε χημειοθερα- 
πείεε και παρεμβάσεΐ5 σε ογκο- 
λογικούε ασθενείε. Κι αυτό για 
να προσφέρει το Νοσοκομείο 
επιπλέον υππρεσίεε orous ογκο- 
λογικούε ασθενείε ms Σύρου και 
των Κυκλάδων που αναγκάζονται 
να φεύγουν στην Αθήνα. Αυτό 
θα ενισχύσει us παρεχόμενε5 
υπηρεσίεετου Νοσοκομείου και 
θα ενδυναμώσει τπ θέση που 
έχει, στο Νότιο Αιγαίο.”.

• Μία εξαιρετικά σημαντική 
απόφασή σας για το Νοσο
κομείο Σύρου ήταν να αρ
χίσετε την προσπάθεια για 
εύρεση χώρου και ανέγερση 
νέου κτηρίου για να καλύ
πτει τις σύγχρονες ανάγκες 
του νομού και τις επόμενες 
γενιές. Σε ποιο στάδιο φτά
σατε αυτή την προσπάθεια 
και τι κληροδοτείτε στην 
επόμενη διοίκηση;
“Το 2020 μετά από εισήγηση 

του τέωε διευθυντή διοικητικών 
υπηρεσιών του Νοσοκομείου, κ. 
Νίκου Τρίτζαλη, το Δ.Σ. των δύο 
Νοσοκομείων Σύρου και Νάξου, 
ομόφωνα αποφάσισε υπέρ ms 
ανέγερση5 νέου, στην πρωτεύ
ουσα των Κυκλάδων, λόγω ms 
παλαιότητα5 του un0pxovros 
κτηρίου, αλλά και ms “πύκνω- 
ons” των δραστηριοτήτων του. 
Αποδεχθήκαμε αυτή την εισή
γηση γιατί εδώ και πολλά χρόνια 
υπάρχει αυτή η ανάγκη. Προχω
ρήσαμε και στη δημοσιοποίηση 
ms anocpaons, γιατί oncos πολύ 
καλά ξέρετε, στα κοινά χρειά
ζεται κάποια στιγμή π λήψη ms 
npcoms επίσημπ5 anocpaons για 
έναν στόχο, θεωρώ μεγάλη τιμή 
για το τότε διοικητικό συμβούλιό 
pas ότι ήταν αυτό που εξέδωσε 
την πρώτη αναγκαία απόφαση 
npos την κατεύθυνση ms ανέ- 
γερσηε svos νέου Νοσοκομείου

στη Σύρο. Δόθηκε εντολή στην 
αρμόδια πλευρά για αναζήτηση 
ακινήτων. Βρέθηκαν κάποια. Δεν 
έχει σήμερα σημασία ποια ήταν 
αυτά. Επί των ημερών μου, το 
2022 έγιναν συναντήσει στην 
Αθήνα με rous ιδιοκτήτεε αυτών 
των ακινήτων για τη δυνατότητα 
αξιοποίησήε rous npos την επι
θυμητή κατεύθυνση. Acnxs οι συ
ζητήσει προφανώε άπτονται και 
κυβερνητικού επιπέδου. Υπήρξε 
μία καταρχήν θετική συμφωνία 
cos npos τη θετική rous αντιμε
τώπιση αναφορικά με το αίτημα 
του Νοσοκομείου και ορίστηκε 
xpovos ώστε svros του 2023 
να προχωρήσουμε σε περαιτέρω 
συζητήσει. Για όλα αυτά είναι 
πλήρωε ενημερωμένοε ο κ. Νικό- 
Xaos Ρούσαε, ο vtos διοικητήε. 
Του έχει παραδοθεί ο σχετικόε 
φάκελοε και ευελπιστώ για το 
καλό του τόπου pas να συνεχίσει 
τη διαδικασία και να προσθέσει 
τη δική του προσπάθεια σε αυτή 
την κατεύθυνση.”.

• Κάνοντας έναν συνοπτικό 
απολογισμό, τι θεωρείτε 
πως πετύχατε στη θητεία 
σας για το Νοσοκομείο 
Σύρου;
“Ηταν μεγάλη τιμή να αναθέσει 

η κυβέρνηση σε εμένα, να με 
επιλέξει και να με ορίσει διοικητή 
του Νοσοκομείου Σύρου, θεωρώ 
ότι φέρω cos παράσημο αυτή την 
επιλογή και αυτή την υπηρεσία, 
με τα θετικά και τα αρνητικά ms. 
θεωρώ ncos πρέπει να δίνονται 
τέτοιεε θέσειε σε άτομα - ανε
ξαρτήτου πολιτικού χώρου - τα 
οποία γνωρίζουν πρόσωπα και 
καταστάσειε ώστε να μπορούν να 
ενεργοποιήσουν τοπικέε δυνά
μει για το Νοσοκομείο και rous 
vnoianxs. Και μόνο η αναφορά

που έκανα προηγουμένου στην 
αύξηση των θέσεων εργασία 
όταν το 2020 απολυόταν κό- 
opos ή έμπαινε σε αναστολή 
εργασία, λαμβάνονταε τον μι
σό μισθό του, σημαίνει κάτι. Το 
Νοσοκομείο Σύρου προχώρησε 
αυτό το διάστημα σε 70 προσλή- 
ψειε. Επιπλέον, αυξήθηκε ο δι- 
αθέσιμοε προϋπολογισμόε του 
Νοσοκομείου για τη λειτουργία 
του. Enions, όποιο στοχευμένο 
αίτημα του Νοσοκομείου έγινε 
για αύξηση ms xpnparo6omons 
έγινε δεκτό. Δεν θεωρώ ότι μεσ- 
σιανικέε διεκδικήσειε λύνουν τα 
προβλήματα, αντίθετα, θεωρώ 
ότι σε χαρακτηρίζουν γραφικό. 
Ό,τι opcos στοχευμένο υπήρξε 
από εμάε, έγινε δεκτό και άμεσα 
υλοποιήθηκε.

θεωρώ σημαντικό ότι είχαμε 
- με αφορμή την πανδημία - την 
υποστήριξη όλων αυτών των συ- 
ναρμοδίων αρχών, φορέων και 
πλευρών που ανέφερα. Λάβαμε 
αγάπη από τον κόσμο. Enions εί
ναι πολύ σημαντική η λειτουργία 
του Διοικητικού Συμβουλίου όλα 
αυτά τα χρόνια (2020 - 2022) 
και από τότε μέχρι σήμερα, κα
θείς συνεργαστήκαμε εξαιρετικά. 
Είναι πολύ σημαντικό ακόμη ncos 
με την αναπληρώτρια διοικήτρια 
του Νοσοκομείου-Κ.Υ. Νάξου 
είχαμε άψογη συνεργασία, σε 
αντίθεση με άλλα Νοσοκομεία ms 
xcopas. Είχαμε αρμονική συνύ
παρξη. Επιπρόσθετα, σημαντικό 
είναι ncos δεν υπήρξε πρόβλημα 
στη σχέση με την τοπική αυτο
διοίκηση σε όλα τα νησιά, ούτε 
και μετουετοπικούε βουλευτέε.

Στο Νοσοκομείο υπάρχουν 
προβλήματα, αλλά μέσα από 
την κρίση θεωρώ ncos βγήκε 
πιο δυνατό.

Πέραν από αυτά opcos, υπήρξε

ανάπτυξη στο χώρο ms τηλεμα- 
τικήε ιατρικήε με την παρουσία 
του Νοσοκομείου επί μία τριε
τία cos μοναδικού φορέα των 
ελληνικών Νοσοκομείων σε 
παγκόσμια δίκτυα υγειών και 
πράσινων Νοσοκομείων, ανα
φορικά με τη διεκπεραίωση πε
ριβαλλοντικών δράσεων που pas 
έφεραν 7 μέχρι τώρα, παγκόσμια 
βραβεία, αναγνωρισμένα από 
φορείε oncos ο ΟΗΕ, η Ευρω
παϊκή Επιτροπή κ.α.. Αυτό είναι 
ένα “χρυσό” πεδίο δράσηε για τη 
νέα διοίκηση. Να μην ξεχάσουμε 
φυσικά τα μεγάλα έργα ενεργει- 
ακήε αναβάθμισηε που έρχονται 
σύντομα να ολοκληρώσουν μία 
μεγάλη παρέμβαση σε αυτόν 
τον άξονα, στο Νοσοκομείο ms 
Σύρου για τη βελτίωση και ms 
siKOvas, oncos ms napsxopsvns 
unnpsoias npos rous πολίτε5 των 
νησιών.".

• Πραγματοποιήθηκε κανονι
κά η παράδοση - παραλαβή 
στο Νοσοκομείο Σύρου με 
τον νέο διοικητή, κ. Ρούσα.

Ενημερώσατε πλήρως τον
ίδιο για τις υποθέσεις του
Βαρδάκειου;
“Σεβόμενο5 τη διοικητική δι

αδικασία και τη διοικητική συνέ
χεια σε έναν τέτοιο σημαντικό 
φορέα oncos το Νοσοκομείο pas, 
για τη Σύρο και us Κυκλάδε5, 
υποδέχτηκα τον κοινό νέο διοικη
τή Σύρου και Νάξου, κ. Ρούσσα. 
Επί ένα τριήμερο τον ενημέρωσα 
για όλες us τρέχουσε$ υποθέ
σει του Νοσοκομείου Σύρου 
και κάναμε μία σύντομη περι
γραφή για το Νοσοκομείο-Κ.Υ. 
Νάξου.Έγινε συνάντηση μεταξύ 
των μελών του Δ.Σ. με τον ίδιο 
και παρουσία μου, συναντήθηκε 
με τα περισσότερα διευθυντικά 
στελέχη του Νοσοκομείου Σύρου. 
Καταθέτω την ειλικρινή άποψή 
μου ότι ο κ. Ρούσσαε αποτελεί 
ένα “κόσμημα” στη διοίκηση του 
Νοσοκομείου Σύρου. Του εύχο
μαι τα καλύτερα. Να έχει υπομονή 
και τύχη στα καθήκοντά του για να 
προσθέσει κι εκείνοετο δικό του 
“λιθαράκι” στην ενδυνάμωση του 
Νοσοκομείου Σύρου, για το καλό 
ms Σύρου και των Κυκλάδων.”.
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1  Αναζωπύρωση της έρευνας για τον καρδιοχειρουργό
Πηγή: ΕΦΗΜΕΡΙΔΑ ΤΩΝ

ΣΥΝΤΑΚΤΩΝ
Σελ.: 18 Ημερομηνία

έκδοσης:
29-05-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

322.25 cm² Κυκλοφορία: 4750

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Αναζωπύρωση ιης έρευνας για τον καρδιοχειρουργό
► Του ΜΑΝΟΥ ΤΙΑΛΔΑΡΗ

Η ΑΝΑΖΩΠΥΡΩΣΗ έρευνας-θρίλερ, που 
αφορά χον θάναχο δεκαπένχε παιδιών σε 
δύο κλινικές έπειχα από εγχείρηση καρδιάς 
και η οποία, αν και ξεκίνησε πριν από δύο 
χρόνια ύσχερα από καχαγγελία σχο υπουρ
γείο Υγείας, δεν έχει καχαλήξει ακόμη σχην 
απαγγελία οποιασδήποχε καχηγορίας, ανα- 
σχαχώνει από χθες χην κοινή γνώμη.

Η υπόθεση, σύμφωνα με σχεχικό δημοσί
ευμα («Βήμα»), άρχισε να ερευνάχαι έπειχα 
από επισχολή που έσχειλαν σχις 19/4/2021 
οι γονείς χων παιδιών σχον Σύλλογο Βορεί
ου Ελλάδος για άχομα με συγγενείς καρδι- 
οπάθειες «Παιδικές Καρδιές» και ο χελευ- 
χαίος σχις 23/4/21 χην προώθησε σχην χόχε 
πρόεδρο χου Κενχρικού Συμβουλίου Υγείας 
και μεχέπειχα αναπληρώχρια υπουργό Υγεί
ας Μίνα Γκάγκα που ενημέρωσε χον χόχε 
υπουργό Αθανάσιο Πλεύρη, με συνέπεια 
να σχημαχισχεί μια οκχαμελής επιχροπή.

*
Μετά από νέα καταγγελία
στις δικαστικές αρχές διατάχθηκε
προκαταρκτική εξέταση για
την υπόθεση με τον θάνατο 15 παιδιών
που απασχολούσε επιτροπή
του υπουργείου Υγείας μέχρι
τις αρχές του 2023

Εκχοχε όμως, όπως προκύπχει και από χο 
ίδιο χο δημοσίευμα, η υπόθεση καρκινοβα- 
χεί χωρίς να έχει καχαλήξει κάπου, αφού χο 
ερωχημαχολόγιο που έσχειλε η επιχροπή 
σχα καρδιοχειρουργικά κένχρα «δεν φαίνε- 
χαι να παραδόθηκε από χις κενχρικές υπη
ρεσίες χου υπουργείου Υγείας σχην εν λόγω 
ερευνηχική ομάδα που σχαμάχησε χο έργο 
χης σχις αρχές χου 2023».

Οι έρευνες, λοιπόν, φέρεχαι -καχά χο 
δημοσίευμα- να αναζωπυρώθηκαν από 
ασχυνομικές και δικασχικές αρχές μεχά χην 
αποσχολή σχην Εισαγγελία ηλεκχρονικού 
μηνύμαχος σχο οποίο επαναλαμβάνονχαν 
οι ίδιες καχηγορίες. Πράγμαχι, όπως ανα
φέρουν οι πηγές, πριν από χρεις μήνες 
διαχάχθηκαν αξιωμαχικοί χου Τμήμαχος 
Ασφαλείας Αμαρουσίου να διεξαγάγουν 
προκαχαρκχική εξέχαση ώσχε να βρουν χην 
χαυχόχηχα χου αποσχολέα χου μηνύμαχος 
και να εξακριβώσουν εάν ο καρδιοχειρουρ- 
γός εργάζεχαι σε ιδιωχική κλινική χης πε
ριοχής. Οι ασχυνομικοί βεβαίωσαν όχι δεν 
εργάζεχαι πλέον σχο νοσηλευχήριο και όχι 
βρισκόχαν πιθανόχαχα σχο εξωχερικό και 
όχι δεν ενχόπισαν χον αποσχολέα χου μη
νύμαχος. Ως και χθες οι ασχυνομικοί δεν 
είχαν εμπλακεί σε περαιχέρω έρευνες, ενώ 
αναφέρεχαι όχι δεν έχουν λάβει καχαθέ- 
σεις και θα χο πράξουν όχαν διαχαχθούν. Οι 
έρευνες συνεχίζονχαι από χις εισαγγελικές

αρχές υπό άκρα μυσχικόχηχα.
Σύμφωνα με χα καχαγγελλόμενα, ο 

διευθυνχής συγκεκριμένης παιδοκαρ- 
διολογικής κλινικής, που σχην επιστολή 
αναφέρεχαι ως «ψεύτικος “Μεσαίας”», 
και οι συνεργάτες χου ευθύνονχαι για χον 
θάναχο χου «20% χων παιδιών» που είχαν 
χειρουργηθεί χο 2020 ενώ «πολλά ακόμη 
δεν ανέκτησαν χις αισθήσεις τους. [...] Εμει
ναν φυτά» και πως, αν και παρουσιάζεται 
ότι χειρουργεί αφιλοκερδώς, εισπράττει 
μεγάλα ποσά από «ξένη “φιλανθρωπική” 
ΜΚΟ δικής του επινόησης». Ιατρικοί πά
ντως κύκλοι που γνωρίζουν πρόσωπα και 
πράγματα στην υπόθεση, εντάσσουν τις 
καταγγελίες σε βάρος χου διευθυντή, που 
για δεκατέσσερα χρόνια διηύθυνε πανεπι
στημιακή κλινική στη Γενεύη, σχο πλαίσιο 
χης επαγγελματικής αντιζηλίας ανταγω
νιστών χου και αποδίδουν χην αυξημένη 
θνησιμότητα σχο γεγονός όχι αναλάμβανε 
ιδιαιτέρως δύσκολες επεμβάσεις.
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1  «Ευαγγελισμός»: Έκλεισαν ραντεβού μετά το 2038!
Πηγή: ΜΑΚΕΛΕΙΟ Σελ.: 9 Ημερομηνία

έκδοσης:
29-05-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

120.03 cm² Κυκλοφορία: 6090

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

«Ειιαγγελισμικ»:
Έκλεισαν ραντεβού 
σε ασθενή 
μετά το 2038!

Αποτελέσματα αναζήτησης

Δεν υπάρχουν διαθέσιμα 
ραντεβού στο χρονικό διάστημα 
μέχρι και την 31/12/2038 Απο 
την ημερομηνία αυτή και 
μετεπειτα δεν έχουν 
αροχραμματιοτεί νέα ραντεβού 
από το νοσοκομείο

Πώε να μην αγανακτήσει ο'Ελληναε 
ασθενήε όταν για να κλείσει ένα ρα
ντεβού στα νοσοκομεία του Πλεύρη, 
πρέπει να περιμένει μέχρι το 2038!
Η κυρία Αιμιλία Βρακά, σε καταγγε
λία τηε αναφέρει πωε θέλησε να κλείσει ραντεβού στον «Ευαγγελισμό» 
μέσω τηε τηλεφωνικήε γραμμήε 1535. Η ίδια δημοσίευσε το μήνυμα που 
έλαβε για το ραντεβού τηε λέγονταε «να κλάψω είναι να γελάσω;». Το 
μήνυμα που έλαβε από την πλατφόρμα έλεγε «Δεν υπάρχουν διαθέσιμα 
ραντεβού στο χρονικό διάστημα μέχρι 31/12/2038. από την ημερομηνία 
αυτή και μετέπειτα δεν έχουν προγραμματιστεί νέα ραντεβού στο νοσο
κομείο». Βέβαια, εντέλειτο πρόβλημα αυτό λύθηκε, καθώε σύμφωνα με 
τον διοικητή του νοσοκομείου υπήρξε... τεχνικό σφάλμα για το οποίο ευ- 
θύνεται ο τηλεφωνικόε πάροχοε που διαχειρίζεται την πλατφόρμα μετά 
ραντεβού. Ωστόσο, το πρόβλημα δεν λύθηκε άμεσα, αφού επαναλαμβα- 
νόταν και τιε επόμενεε μέρεε.
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1  Νέα στοιχεία για το θρίλερ με 15 θανάτους παιδιών
Πηγή: ΤΑ ΝΕΑ Σελ.: 50 Ημερομηνία

έκδοσης:
29-05-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

608.13 cm² Κυκλοφορία: 10340

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Νέα στοιχεία για 
ιο θρίλερ με 15 

Gavctious παιδιών
Η έρευνα από αστυνομική υπηρεσία 
στο Μαρούσι, ο ρόλος ύποπτης ΜΚΟ 

και οι προστριβές και με ουκρανοϋς γιατρούς για 
νοσηλείες ύστερα από τη ρωσική εισβολή

ΤΟΥ ΒΑΣΙΛΗ Γ. ΛΑΜΠΡΟΠΟΥΛΟΥ

Σ
ε τέσσερις άξονες αναμένεται 
να συνεχιστεί η δικαστική 
έρευνα - και όχι μόνο - για 
τους καταγγελλόμενους αδικαιολό

γητους θανάτους 15 παιδιών - όπως 
αποκάλυψε «Το Βήμα της Κυριακής» 
- που είχαν καρδιολογικά προβλή
ματα και οι οποίοι αποδίδονται σε 
πλημμελείς ενέργειες ενός καρδιο- 
χειρουργοό ή και συνεργατών του. 
Η έρευνα ξεκίνησε ύστερα από επι
στολή που στάλθηκε σε αρμόδιους 
συλλόγους και αρχές από ομάδα 
πολιτών που δηλώνουν συγγενείς 
των εν λόγω παιδιών. Ενα τμήμα 
της έρευνας έγινε από αρμόδια επι
τροπή του υπουργείου Υγείας και η 
δεύτερη από το Τμήμα Ασφαλείας 
Αμαρουσίου της ΕΛ.ΑΣ. το οποίο 
ύστερα από δικαστική παραγγελία 
τον Μάρτιο του 2023 έλαβε κατα
θέσεις από γιατρούς και συγγενείς 
παιδιών που έχασαν τη ζωή τους 
στη διάρκεια καρδιοχειρουργικών 
επεμβάσεων σε ιδιωτική κλινική 
στα βόρεια προάστια της Αθήνας.

Στην εν λόγω κλινική, όπως και 
σε κρατικό νοσοκομείο, φέρεται 
να σημειώθηκαν οι εν λόγω θάνα

τοι των παιδιών. Ακόμα, φαίνεται 
τμήμα της έρευνας να έχει ανατεθεί 
και σε αρμόδιους επιθεωρητές του 
υπουργείου Υγείας. Με τις έρευνες 
να επεκτείνονται και σε άλλα προ
βληματικά σημεία της παρουσίας 
του εν λόγω καρδιοχειρουργού στην 
Ελλάδα και στο εξωτερικό, όπως 
και στη «φιλανθρωπική» ΜΚΟ που 
έχει δημιουργήσει, για τη στόχευ- 
ση και τις συναλλαγές της οποίας 
διατυπώνονται πολλά ερωτήματα. 
Μάλιστα, φέρεται να υπάρχουν 
τριβές και με Ουκρανούς γιατρούς 
που διαφώνησαν με αιτιάσεις του 
καταγγελλόμενου έλληνα γιατρού 
για «προβληματικές επεμβάσεις σε 
άρρωστα παιδιά στη διάρκεια της 
ρωσικής εισβολής». Την ίδια ώρα 
αποκαλύπτεται ότι πέρα από την 
έγγραφη αναφορά-επιστολή που 
αναφέρεται στους εν λόγω θανά
τους φαίνεται να έχει παρουσιάσει 
και άλλο παρόμοιο έγγραφο που 
εστιάζεται στις συναλλαγές των 
ίδιων γιατρών και στις επιπτώσεις 
στην υγεία των παιδιών-ασθενών 
τους. Οι αρμόδιες αρχές όμως επι
χειρούν να δώσουν απάντηση σε

I Οι καταγγελλόμενοι 
θάνατοι των παιδιών 
έχουν καταγραφεί σε δύο 
νοσοκομεία, με το βασικό 
τμήμα τηε έρευναε να αφορά 
ιδιωτική κλινική

Σε τέσσεριβ άξονεΒ 
η έρευνα για tous 
καταγγελλόμενοι^ 
αδικαιολόγητοι^ θανάτου 
15 παιδιών με καρδιολογικά 
προβλήματα - όπωε 
αποκάλυψε «Το Βήμα Tns 
KupiaKiis» -, οι οποίοι 
αποδίδονται σε πλημμελείς 
ενέργειεΒ ενόε 
καρδιοχειρουργού

καίρια ερωτήματα. Ανάμεσα σε 
αυτά για την ταυτότητα των παι
διών που φέρεται να έχουν χάσει τη 
ζωή τους λόγω των ιατρικών λαθών 
(δεν εμφανίζεται στις έγγραφες 
καταγγελίες). Οπως και γιατί οι 
γονείς τους δεν έχουν καταφύγει 
στην Δικαιοσύνη και αρκούνται σε 
αυτές τις έγγραφες καταγγελίες. Σε 
μια υπόθεση που κρίνεται ωστόσο 
εξαιρετικής σοβαρότητας...

Επιστολή
Αφορμή για την ενεργοποίηση 
των Αρχών ήταν μια επιστολή που 
έστειλε στις 23 Απριλίου 2021 στο 
Κεντρικό Συμβούλιο Υγείας (ΚΕΣΥ) 
του υπουργείου Υγείας ο Σύλλογος 
Βορείου Ελλάδος για Ατομα με Συγ
γενείς Καρδιοπάθειες «Παιδικές 
Καρδιές», στην οποία κοινοποιεί 
επιστολή των «Γονέων και Οικογε
νειών Παιδιών με Καρδιοπάθειες» 
που τους είχε σταλεί λίγα 24ωρα 
νωρίτερα. Στην εν λόγω επισυ- 
ναπτόμενη επιστολή υπάρχουν 
σαφείς αναφορές και καταγγελίες 
για αδικαιολόγητους θανάτους 15 
παιδιών σε μία τουλάχιστον παιδο

καρδιοχειρουργική από πλημμελείς 
ενέργειες, αδιαφορία και αστοχίες 
στις επεμβάσεις ενός γιατρού και 
ορισμένων πιθανόν συνεργατών 
του.

Σε τμήμα της επιστολής που δεν 
έχει δημοσιοποιηθεί, σημειώνεται 
«ως γονείς προς τον Σύλλογό σας 
που κάποιοι από εμάς είμαστε μέλη 
σας, σας παρακαλούμε να μας βοη
θήσετε. Τα λάθη και οι θάνατοι πρέ
πει να σταματήσουν. Δεν μπορούμε 
να δούμε άλλα φέρετρα θυσιαζόμε- 
να στον βωμό των ιατρικών λαθών 
και παραλείψεων». Ωστόσο φαίνε
ται να υπάρχει και δεύτερη έγγραφη 
καταγγελία που συντάχθηκε τον 
Ιούνιο του 2022, όπου σημειώνεται 
«είμαι μία επιστολή που εμπεριέχει 
πόνο, κοροϊδία, ψέματα και πολλά 
θανατηφόρα λάθη εις βάρος μικρών 
παιδιών. Με ποιον “ιδανικό” τρό
πο να παραθέσουμε γεγονότα που 
εδώ και αρκετά χρόνια συμβαίνουν 
στη χώρα μας, έχουν επισημανθεί 
αλλά παραμένουν στα συρτάρια 
όλων εκείνων που δεν δίνουν τη 
δέουσα προσοχή ή που δεν θέλουν 
να πάρουν την ευθύνη».

Αρχική έρευνα
Σημειώνεται ότι για το πρώτο σκέ
λος των ερευνών για τους θανά
τους των 15 παιδιών υπήρξε μια 
αρχική ημιτελής έρευνα που είχαν 
ζητήσει ο τότε υπουργός Υγείας 
Θάνος Πλεύρης και η πρόεδρος 
του ΚΕΣΥ Μίνα Γκάγκα. Η πολιτική 
ηγεσία του υπουργείου ανέθεσε σε 
μια οκταμελή Επιτροπή Συγγενών 
Καρδιοπαθειών, με προϊστάμενο 
τον καθηγητή Καρδιοχειρουργικής 
Γιώργο Σαρρή και άλλους σημα
ντικούς εξειδικευμένους γιατρούς 
από το Νοσοκομείο Παίδων, το 
Ωνάσειο κ.λπ., να μελετήσει τις 
σχετικές καταγγελίες. Ανέκυψαν 
όμως προβλήματα στις σχετικές 
ενημερώσεις και δεν υπήρξαν τε
λικά συμπεράσματα. Ωστόσο μέλη 
της Επιτροπής αναφέρονται σε μια 
«εξόχως σοβαρή υπόθεση, αφού 
εκτός από το περιεχόμενο της εν 
λόγω καταγγελίας έχουν σχετική 
ενημέρωση από συναδέλφους τους 
από ορισμένες από τις τέσσερις 
καρδιοχειρουργικές μονάδες της 
χώρας».
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